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Zápis č. 09 (176) z řádného zasedání Akademického senátu 

FIT VUT v Brně konaného dne 10. 10. 2023                                                  

Zasedání se konalo ve 13:00 hodin v zasedací místnosti C209.  

Přítomni:  Černocký, Kočí, Kolář, Křivka, Ryšavý, Sekanina, Smrčka, Šátek, Uhříček, 

Dítě, Olekšák, Ondryáš (12)  

Omluveni:  Kinšt (1) 

Hosté:  Hajduk, Hanáček, Křena, Čejka 

Program: 

1. Schválení programu zasedání. 

2. Připomínky k zápisu z minulého zasedání. 

3. Informace k volbám kandidáta na jmenování děkanem FIT VUT v Brně pro funkční 

období leden 2024 až leden 2028. 

4. Doplnění rozdělení finančních prostředků FIT na rok 2023. 

5. Návrh nového vzdělávacího programu proCyber. 

6. Informace z RVŠ a AS VUT. 

7. Různé. 

 

Průběh zasedání: 

Zasedání vedl předseda AS FIT dr. Radek Kočí. Na úvod přivítal všechny přítomné členy 

a hosty na prezenčním zasedání AS FIT.  

Ad 1) Schválení programu jednání. 

Dr. Kočí nechal hlasovat o navrženém programu. 

Hlasování: Hlasovalo 12 členů, z toho 12 hlasů pro, 0 hlasů proti a 0 hlasů se zdrželo.  

Ad 2) Připomínky k zápisu z minulého zasedání. 

K zápisu č. 8 (175) z řádného zasedání AS FIT konaného dne 26. 6. 2023 nebyly žádné 

připomínky. 
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Ad 3) Informace k volbám kandidáta na jmenování děkanem FIT VUT v Brně pro 

funkční období leden 2024 až leden 2028.  

Dr. Kočí předal slovo předsedovi volební komise pro volbu kandidáta na jmenování děkanem 

FIT VUT v Brně doc. Kolářovi, který sdělil, že termín pro podávání návrhů na volbu kandidáta 

byl 5. 10. 2023 do 12:00. Volební komise převzala podané návrhy a sestavila kandidátní listinu 

s těmito kandidáty (v abecedním pořadí): 

- doc. Dr. Ing. Petr Hanáček 

- prof. Ing. Tomáš Vojnar, Ph.D.  

Kandidátní listina a další informace jsou zveřejněny na webových stránkách AS FIT. 

Shromáždění akademické obce k volbám proběhne v pondělí 16. 10. 2023 v 16:00 hodin 

v posluchárně D105. 

Volba kandidáta na jmenování děkanem FIT proběhne na řádném zasedání AS FIT dne 31. 10. 

2023. 

Ad 4) Doplnění rozdělení finančních prostředků FIT na rok 2023.  

Pan děkan prof. Zemčík přeložil návrh 11/2023: Rozdělení finančních prostředků na FIT v roce 

2023 – doplnění. Návrh byl zveřejněn ve zkrácené předkládací lhůtě (2 týdny před zasedáním) 

na stránkách AS FIT (https://www.fit.vutbr.cz/info/AS/). Vzhledem k tomu, že návrh 

projednala Ekonomická komise AS FIT (dále jen EK), může být návrh projednán a případně 

schválen na dnešním zasedání senátu. 

Dr. Kočí předal slovo zástupci předkladatele, panu tajemníkovi Ing. Hajdukovi, který členům 

senátu podrobně představil po jednotlivých položkách změny a úpravy oproti původnímu 

schválenému návrhu rozdělení finančních prostředků FIT v roce 2023.  

Dr. Kočí požádal předsedu EK doc. Koláře o stanovisko komise, jež návrh podrobně projednala 

na svém zasedání, nemá k němu námitek a souhlasí s ním. 

Dr. Kočí otevřel k tomuto návrhu diskuzi, v rámci které nebyly vzneseny žádné další dotazy.  

Dr. Kočí navrhl následující usnesení a nechal o něm hlasovat.  

Návrh usnesení 1 

AS FIT schvaluje návrh na doplnění rozdělení finančních prostředků FIT VUT na rok 2023.  

Hlasování: Hlasovalo 12 členů, z toho 12 hlasů pro, 0 hlasů proti a 0 hlasů se zdrželo.  

Předložený dokument je uveden v příloze č. 01 tohoto zápisu a v papírové formě je uložen 

v agendě Akademického senátu FIT VUT. 

https://www.fit.vutbr.cz/info/AS/
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Ad 5) Návrh nového vzdělávacího programu proCyber 

Pan děkan prof. Zemčík předložil akademickému senátu návrh nového vzdělávacího programu 

proCyber. Návrh byl zveřejněn na stránkách AS FIT https://www.fit.vutbr.cz/info/AS/) a byl 

předložen ve zkrácené předkládací lhůtě (2 týdny před zasedáním senátu). 

Dr. Kočí na úvod návrh představil, že se jedná o program, na kterém se bude podílet FEKT 

(jako koordinátor) a FIT (a snad i PrF MU). Nejedná se o standardní studijní program, ale 

o program mezinárodně uznávaného kurzu podle § 60a zákona o vysokých školách. Pan rektor 

a RVH si vyžádali vyjádření AS FIT, proto nám jej pan děkan předložil. Bližší informace viz 

podklady. 

AS FIT tento návrh neschvaluje, pouze jej projednává a vyjadřuje se k němu. 

Vzhledem k tomu, že návrh byl předložen ve zkrácené předkládací lhůtě, nechal dr. Kočí 

hlasovat o usnesení na zkrácení předkládací lhůty na 2 týdny. 

Návrh usnesení 2 

AS FIT schválil zkrácení předkládací lhůty návrhu nového vzdělávacího programu proCyber 

na 2 týdny.  

Hlasování: Hlasovalo 12 členů, z toho 12 hlasů pro, 0 hlasů proti a 0 hlasů se zdrželo.  

Předložený dokument je uveden v příloze č. 02 tohoto zápisu a v papírové formě je uložen 

v agendě Akademického senátu FIT VUT. 

Dr. Kočí předal slovo zástupci předkladatele, panu proděkanovi dr. Křenovi, aby návrh 

představil. Dr. Křena podrobně seznámil členy senátu s předloženým návrhem. 

Dále dr. Kočí požádal doc. Ryšavého o doplnění informací. Doc. Ryšavý zmínil, že jako fakulta 

máme v tomto studijním programu 4 předměty, které bychom učili (jedná se o stávající 

předměty našeho studijního programu) – se všemi garanty doc. Ryšavý mluvil, všichni souhlasí 

s případnou výukou. Od FIT se očekává „pouze“ výuka těchto předmětů. Předpokládaný počet 

studentů je 10–15, max. 20. Cena za celý kurz je cca 178 tisíc Kč.  

Pan děkan požádal členy AS FIT o přijetí stanoviska, dr. Kočí otevřel k tomuto návrhu diskuzi. 

V rámci diskuze proběhla debata a všechny dotazy byly zodpovězeny.  

Dr. Kočí navrhuje usnesení, že AS projednal návrh vzdělávacího programu proCyber a nemá 

k němu námitky. 

Návrh usnesení 3 

AS projednal návrh vzdělávacího programu proCyber a nemá k němu námitky.  

Hlasování: Hlasovalo 12 členů, z toho 12 hlasů pro, 0 hlasů proti a 0 hlasů se zdrželo.  

Předložený dokument je uveden v příloze č. 03 tohoto zápisu a v papírové formě je uložen 

v agendě Akademického senátu FIT VUT. 

https://www.fit.vutbr.cz/info/AS/
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Ad 6) Informace z AS VUT a Rady VŠ. 

Dr. Kočí členy senátu informoval, že příští zasedání sněmu Rady VŠ se koná v Brně 19. 10. 

2023. Další bližší informace jsou dostupné na webových stránkách RVŠ radavs.cz.  

Dr. Kočí předal slovo předsedovi AS VUT doc. Hanáčkovi, který sdělil aktuální informace ze 

zasedání Akademického senátu VUT: 

- Funkční období Rady VŠ bude končit a z každé fakulty bude požadován návrh na 

1 zástupce včetně upřesnění, ve které komisi by měl pracovat (návrhy jmen zástupců 

požadují do 30. 11. 2023 – viz dopis z Rady VŠ).  

- Funkční období AS VUT končí 15. 6. 2024. Byl navržen harmonogram voleb do AS 

VUT. Navrhované termíny jsou následující: 30. 1. 2024 budou vyzvány fakulty, aby 

jmenovaly své zástupce do volební komise. Zástupci by měli být jmenováni do 22. 3. 

2024. Volba bude vyhlášena 26. 3. 2024 a proběhne mezi 28.5. a 30. 5. 2024. Ustavující 

zasedání by proběhlo v červnu. 

- Financování: ČKR jedná s panem ministrem a dalšími, v současné době to vypadá tak, 

že resort školství by měl být v rozpočtu velmi lehce povýšen (lze tedy očekávat, že VŠ 

obdrží více peněz).  

- Další bližší informace ze zasedání AS VUT jsou dostupné na webových stránkách 

senátu zde: https://www.vut.cz/vut/struktura/as. 

Ad 7) Různé. 

Program a pozvánka na příští řádné zasedání AS FIT bude členům senátu včas rozeslána cestou 

konference fitsenat@fit.vutbr.cz. Termín řádného zasedání je plánován na úterý 31. 10. 

2023 ve 13:00 hodin v zasedací místnosti C209, kdy na zasedání proběhne volba kandidáta 

na jmenování děkanem.  

Prof. Milan Češka nás opustil a byl členem VR FIT, ale současný pan děkan se rozhodl, že 

nebude už navrhovat nového člena VR místo prof. Češky a nechá toto rozhodnutí na budoucím 

nově jmenovaném panu děkanovi.  

Dr. Kočí informoval o výzvě k podpoře protestů a stávky vysokých škol 17. 10. 2023 (viz e-

mail) - žádost na podporu plánovaných protestů – podfinancování VŠ. V případě zájmu podá 

bližší informace dr. Kočí.  

Pan tajemník Ing. Hajduk sdělil, že naši fakultu navštívil pan ministr financí (Zbyněk Stanjura), 

který měl na FIT přednášku a prohlídku fakulty. 

Dr. Kočí poděkoval všem za účast. 

  

https://radavs.cz/RVS-1.html
https://www.vut.cz/vut/struktura/as
mailto:senat@fit.vutbr.cz
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Usnesení přijatá na řádném zasedání AS FIT č. 9 (176) dne 10. 10. 2023: 

Usnesení 1 

AS FIT schvaluje návrh na doplnění rozdělení finančních prostředků FIT VUT na rok 2023.  

Usnesení 2 

AS FIT schválil zkrácení předkládací lhůty návrhu nového vzdělávacího programu proCyber 

na 2 týdny.  

Usnesení 3 

AS projednal návrh vzdělávacího programu proCyber a nemá k němu námitky.  

 

 

Verifikovali:  Ing. Radek Kočí, Ph.D., předseda AS FIT v.r. 

Bc. Ondřej Ondryáš, předseda Studentské komory AS FIT v.r.  

Zapsala:  Eva Durániková, DiS.  


